

中国科技核心期刊  
中国科技论文统计源期刊  
美国《化学文摘》(CA)收录期刊  
波兰《哥白尼》(IC)收录期刊  
美国《剑桥科学文摘》(CSA)收录期刊

ISSN 1007-1237  
CN 46-1049/R  
CODEN HYXAAM

# 海南医学院 学报

JOURNAL OF HAINAN MEDICAL UNIVERSITY



中国核心期刊（遴选）数据库收录期刊  
中国学术期刊综合评价数据库统计源期刊  
中文生物医学期刊文献数据库收录期刊  
中国生物学文献数据库收录期刊  
中文科技期刊数据库收录期刊  
《中国生物学文摘》收录期刊  
《中华首席医学网》全文收录期刊  
CCEPS中文电子期刊服务全文收录期刊  
《中文科技资料——医药卫生》收录期刊

19

2016

第22卷 第19期

Vol.22 No.19

ISSN 1007-1237



9 771007 123030

# 海南医学院学报

## Journal of Hainan Medical University

半月刊 第 22 卷第 19 期(总第 170 期) 2016 年 10 月出版 1995 年 5 月创刊

主管  
海南省教育厅

主办  
海南医学院

编辑  
海南医学院编辑委员会

出版  
《海南医学院学报》编辑部  
<http://www.hnykdx.com>  
<http://hnyy.chinajournal.net.cn>  
地址: 海南省海口市学院路 3 号  
(571199)  
电话: +86-898-66893391  
传真: +86-898-66890465  
E-mail: hnyxyxb@126.com

名誉主编  
焦解歌

主编  
刘军保

执行主编  
屈顺海

印刷  
海口永发印刷厂有限公司

发行  
海南省报刊发行局  
国内外公开发行

订购  
全国各地邮政局  
邮发代号 84-14

广告许可证  
琼工商广字 018 号

中国标准刊号  
ISSN 1007-1237  
CN 46-1049/R

国际期刊 CODEN 编号  
CODEN: HYXAAM

定价  
每期 15.00 元

出版日期  
2016 年 10 月 14 日  
2016 年 版权归属主办单位所有

## 目 次

### 【基础医学】

- 海南红树林淡紫拟青霉 EPS 纯化物体外抗 HSV-1 实验研究 ..... 王永霞, 黄燕妮, 李国军, 等 (2217)  
乳铁蛋白促进大鼠成骨细胞增殖及作用机制 ..... 王军, 张碧玉, 宗川曰 (2221)  
海南槟榔提取物中多酚和槟榔碱的含量测定 ..... 周丹, 刘启兵, 刘月丽, 等 (2224)  
左乙拉西坦和甘珀酸对癫痫模型大鼠改善作用的比较及相关分子机制研究 ..... 贾颐, 代晓杰, 张莉, 等 (2228)  
大鼠肾草酸钙结石致肾脏损伤的 Smad 通路参与作用研究 ..... 张凡 (2232)  
CCR2 与盐性敏感性高血压小鼠肾脏损害的相关性研究 ..... 李佩, 钟诚, 张鹏, 等 (2235)  
舌癌组织中 LRG-1 的表达及 siRNA 靶向抑制 LRG-1 对舌癌细胞活力的影响 ..... 李亚军, 张志忠, 致克谦, 等 (2239)  
瘦素对胃腺癌细胞株 SGC7901 及结肠癌细胞株 HT-29 细胞增殖、凋亡的影响 ..... 余昌文, 朱必胜 (2243)  
宫颈上皮内瘤变组织中 MEKK3、NF-κB 的表达量及其与高危型 HPV 感染的相关性研究 ..... 刘平, 张红莉 (2247)  
NSCLC 患者血清 HDAC1 和 DNMT1 含量对临床病理分期、恶性分子表达的评估价值 ..... 闫伟, 汤小山, 王端东 (2251)  
脂蛋白相关磷脂酶 A2 活性水平及其 I198T 多态性与冠心病的关系 ..... 张玲, 张清禄 (2255)  
宫颈病变组织中 DNMT1 和 MeCP2 异常表达与细胞生物学特征的相关性研究 ..... 林薇, 马莎 (2258)

### 【临床医学】

- 冠心病患者合并高同型半胱氨酸血症对颈动脉斑块性质变化以及脑卒中发病的影响 ..... 宁亚玲, 田刚 (2262)  
SYNTAX score II 积分在急性心肌梗死患者急诊直接 PCI 中的应用价值 ..... 冉晨光, 张玉辉, 王晨, 等 (2266)  
瑞舒伐他汀对急性心肌梗死 PCI 术后患者血清 cTnI、CK-MB、Myo 及血小板活化功能、炎性因子水平的影响 ..... 余波, 艾芬, 杨飞燕 (2269)  
冠脉内替罗非班和山莨菪碱联合注射改善 STEMI 患者 PCI 术后心肌血流灌注的临床研究 ..... 朱晓刚, 王丽岳, 任浩进, 等 (2273)  
前列地尔联合肾康注射液对慢性肾炎患者尿蛋白、肾功能及血清炎性因子水平的影响 ..... 王琛, 顾志峰, 王朔, 等 (2276)

|   |                           |
|---|---------------------------|
| 免疫球蛋白在病毒性脑膜炎中的应用价值及对患者T细胞亚群、炎症细胞因子水平的影响       | ..... 鲍治诚,夏雪龙,吴亚平,等(2280) |
| 黄连解毒汤促进匹伐他汀治疗阿尔兹海默症的机制研究                      | ..... 陈洪琳,关 放(2283)       |
| 脉血康肠溶片在治疗急性脑出血患者水肿、促进脑血肿吸收中的作用                | ..... 陆丙丁,王 川(2287)       |
| 吲哚美辛栓对ERCP术后血清淀粉酶、炎症因子和免疫功能的影响                | ..... 彭晓斌,王小云,吴高环,等(2290) |
| 骨康胶囊辅助外科治疗后老年桡骨远端骨折患者的骨折愈合、微循环状态以及骨代谢的评估      | ..... 王建年(2294)           |
| 结肠癌根治术中联合氟尿嘧啶缓释剂植入的远期复发、转移及血液指标的评估            | ..... 冯学军,吴 江(2298)       |
| 胸腺肽 $\alpha_1$ 和乌司他丁联用促进急性颅脑损伤患者恢复的临床研究       | ..... 邓云良(2302)           |
| 围手术期应用L-精氨酸联合整合蛋白复方制剂对胃癌患者术后抗肿瘤免疫及肿瘤负荷的影响     | ..... 蒋秀兰(2305)           |
| 宫腔黏连分离术联合生长激素对子宫内膜血流、容积及Smad2/3表达的影响          | ..... 李杏婵,梁翠霞,李 晶,等(2309) |
| 不同气腹压力对妇科腹腔镜手术患者应激状态的影响                       | ..... 申爱云 (2312)          |
| 欣母沛对宫缩乏力性产后出血的预防作用观察                          | ..... 刘桂英(2315)           |
| 重度子痫前期患者接受胰激肽释放酶联合硫酸镁治疗后的病情严重程度评估             | ..... 杨 易(2318)           |
| 帕瑞昔布钠超前镇痛对剖宫产产妇炎性因子及应激的影响                     | ..... 牛富国,刘雪红,侯增光,等(2322) |
| NGF联合胞二磷胆碱+脑蛋白水解物对新生儿缺氧缺血性脑病神经行为发育及血清指标的影响    | ..... 张建宁(2325)           |
| 炎性因子及免疫球蛋白在急性期小儿肺炎中的检测和意义                     | ..... 孟小征,乔 梁(2329)       |
| 急性重症胰腺炎患者接受早期床边血液滤过治疗后的全身炎症状态及肝肾功能的评估         | ..... 唐碧波,胡东辉(2332)       |
| 肥胖儿童血清脂肪细胞因子水平与糖脂代谢、微炎症状态的关系                  | ..... 赵 申,骆 强(2335)       |
| 小儿急性腹泻流行病学的病源学调查                              | ..... 胡 莉,王 燕(2339)       |
| 替米沙坦联合左卡尼汀对腹膜透析患者营养状态的影响                      | ..... 程锦绣,陆继芳,刘圣君,等(2343) |
| 胰腺CT灌注扫描量化指标对胰腺癌恶性程度的评估价值                     | ..... 雷江侠(2346)           |
| 不同麻醉诱导方式对舌癌根治术患者术后肾上腺皮质、髓质激活程度及免疫细胞含量的影响      | ..... 王振清(2350)           |
| 冠心病患者二尖瓣环位移的超声评估及其与左心功能、血清指标的相关性研究            | ..... 来炳岩(2353)           |
| 桥本氏甲状腺炎患者甲状腺超声弹性对比指数与血清自身抗体、Th1/Th2型细胞因子含量的关系 | ..... 盛建国,王 斌,曹昆昆,等(2357) |

## 海南医学院学报

编辑委员会

顾问:白志勤 廖小平

李永春

名誉主编:焦解歌

主编:刘军保

副主编:陈玉民 陈志斌

执行主编:屈顺海

### 中国编委(以下按姓氏笔画排列)

邓芳成 王宇田 白志明 刘明生  
孙公凯 李 義 肖劲逐 杨世忠  
杨建军 张彩虹 孟志斌 易西南  
郝新保 钱士匀 涂 蓉 黄元华  
董克家 谢祁阳 蔡望伟 谭光宏

### 国际编委

Nigel J. Temperton (英国)  
Jimmy Thomas Efird (美国)  
Guido Favia Camerino (意大利)  
Malcolm K.Jones (澳大利亚)  
Viroj Wiwanitkit (泰国)  
Farouk M.F. El-sabban (美国)  
F.Dewolfe Miller (美国)  
Nazni Bte Hj. Wasi Ahmad (马来西亚)  
Usa Lek-Uthai (泰国)  
Kabkaew L. Sukontason (泰国)  
Kom Sukontason (泰国)  
Kusal K Das (印度)  
Luca Vannucci (捷克共和国)  
Asad U Khan (印度)  
Nilanjan Chakraborty (印度)  
Amere Subbarao Sreedhar (印度)  
Liang Qiao (香港)

### 英文编辑

F.Dewolfe Miller (美国)  
Guido Favia Camerino (意大利)  
Usa Lek-Uthai (泰国)  
Malcolm K.Jones (澳大利亚)  
Viroj Wiwanitkit (泰国)  
Jimmy Thomas Efird (美国)  
Luca Vannucci (捷克共和国)  
Farouk M.F. El-sabban (美国)  
Nigel J. Temperton (英国)  
Asad U Khan (印度)  
Nazni Bte Hj. Wasi Ahmad (马来西亚)

# Journal of Hainan Medical University

Semimonthly Vol.22 No.19 (Total 170) Oct. 2016

**Competent Authority**

Educational Department of Hainan Province

**Sponsored by**

Hainan Medical University

**Edited by**

Editorial Committee of Journal of Hainan Medical University

**Published by**

Editorial Department of Journal of Hainan Medical University

<http://www.hnykdxxb.com>

<http://hnyy.chinajournal.net.cn>

Address: No.3 Xuanyuan Road, Haikou, Hainan 571199

Tel: +86-898-66893391

Fax: +86-898-66890465

E-mail: hnyxyxb@126.com

Publishing Contact Person: Zhang Xian-di

**Reputation Editor-in-Chief**

JIAO Jie-ge

**Editor-in-Chief**

LIU Jun-bao

**Executive Editor-in-Chief**

QU Shun-hai

**Printed by**

Yongfa Printing Plant in Haikou

**Distributor**

Distribution Bureau of Newspaper Magazine in Hainan Province

**Publication at Home and Abroad**

Domestic Subscription: Domestic Local Post Office

**Postal Distributing Code**

84-14

**Advertisement License**

Qiong 018

**Chinese Standard Periodical Number**

ISSN 1007-1237

CN 46-1049/R

**CODEN:**

HYXAAM

**Price**

¥15.00

**Publishing Date**

14th Oct. 2016

Copyright© 2016 by the Sponsors

## Contents

- Anti-HSV-1 activity *in vitro* of extracellular polysaccharides purification from *Paecilomyces lilacinus* isolated from Hainan mangrove ..... WANG Yong-xia, HUANG Yan-ni, LI Guo-jun, et al. (2217)
- Mechanism of lactoferrin promotes rat osteoblast proliferation ..... WANG Jun, ZHANG Bi-yu, ZONG Chuang-yue (2221)
- Determination of total polyphenols and arecoline in ethanol extracts from Areca Catechu ..... ZHOU Dan, LIU Qi-bing, LIU Yue-li, et al. (2224)
- Comparative study of the improving effect of levetiracetam and carbamazepine on epilepsy model rats and the study of related molecular mechanism ..... JIA Yi, DAI Xiao-jie, ZHANG Li, et al. (2228)
- Involvement of Smad signaling pathway in pathogenesis of kidney injury induced by calcium oxalate stone in rats ..... ZHANG Fan (2232)
- The relevant research of chemokine renal damage caused by deoxycorticosterone acetate—salt hypertension ..... LI Pei, ZHONG Cheng, ZHANG Peng, et al. (2235)
- LRG-1 expression in tongue cancer tissue and the effect of targeted inhibition of LRG-1 by siRNA on tongue cancer viability ..... LI Ya-jun, ZHANG Zhi-zhong, ZHI Ke-qian, et al. (2239)
- Effect of leptin on cell proliferation and apoptosis of gastric adenocarcinoma cell line-SGC7901 and colon cancer cell line-HT-29 ..... YU Chang-wen, ZHU Bi-sheng (2243)
- MEKK3 and NF-κB expression levels in cervical intraepithelial neoplasia tissue and their correlation with high-risk HPV infection ..... LIU Ping, ZHANG Hong-li (2247)
- Assessment value of serum HDAC1 and DNMT1 levels for clinical pathological staging and malignant molecule expression in patients with NSCLC ..... YAN Wei, TANG Xiao-shan, WANG Rui-dong (2251)
- Relationship between levels of Lp-PLA2 and polymorphisms of I198T with coronary heart disease ..... ZHANG Ling, ZHANG Qing-lu (2255)
- Correlation of abnormal DNMT1 and MeCP2 expression with cell biological characteristics in cervical lesion tissue ..... LIN Wei, MA Sha (2258)
- Effect of coronary heart disease combined with hyperhomocysteinemia on carotid plaque features and stroke ..... NING Ya-ling, TIAN Gang (2262)
- Application value of SYNTAX score II in the patients with acute myocardial infarction treated with primary PCI ..... RAN Chen-guang, ZHANG Yu-hui, WANG Chen, et al. (2266)
- Effects of Rosuvastatin on serum cTnI, CK-MB, Myo, platelet activation and inflammatory factor with acute myocardial infarction after PCI ..... YU Bo, AI Fen, YANG Fei-yan (2269)
- Intracoronary injection of tirofiban combined with anisodamine improves myocardial perfusion in patients with STEMI after PCI ..... ZHU Xiao-gang, WANG Li-yue, REN Hao-jin, et al. (2273)
- Effect of Alprostadil combined with Shenkang injection on urine protein, renal function and serum inflammatory in patients with chronic nephritis ..... WANG Chen, GU Zhi-feng, WANG Shuo, et al. (2276)
- Evaluation of application value of immunoglobulin for patients with viral meningoencephalitis and its influence on T cell subsets and inflammatory cytokines ..... BAO Zhi-cheng, XIA Xue-long, WU Ya-ping, et al. (2280)

[Periodical Basical Parameter] CN 46-1049/R \* 1995 \* m \* A4 \* 144 \* zh \* P \* ¥15.00 \* 1000 \* 40 \* 2016-19

## **Editorial Board of Journal of Hainan Medical University**

### **Consultants**

BAI Zhi-qin, LIAO Xiao-ping,  
LI Yong-chun

### **Reputation Editor-in-Chief**

JIAO Jie-ge

### **Editor-in-Chief**

LIU Jun-bao

### **Associate Editor-in-Chief**

CHEN Yu-min, CHEN Zhi-bin

### **Executive Editor-in-Chief**

QU Shun-hai

### **Members of Editorial Board**

Nigel J. Temperton (UK)

Jimmy Thomas Efird (USA)

Guido Favia Camerino (Italy)

Farouk M.F. El-sabban (PhD, U.S.A.)

F. Dewolfe Miller (PhD, U.S.A.)

Malcolm K. Jones (PhD, Australia)

Viroj Wiwanitkit (MD, Thailand)

Nazni Bte Hj. Wasi Ahmad (PhD, Malaysia)

Usa Lek-Uthai (PhD, Thailand)

Kabkaew L. Sukontason (PhD, Thailand)

Kom Sukontason (PhD, Thailand)

Kusal K Das (PhD, India)

Luca Vannucci (PhD, Czech Republic)

Asad U Khan (PhD, India)

Nilanjan Chakraborty (PhD, India)

Amere Subbarao Sreedhar (PhD, India)

Liang Qiao (PhD, Hongkong)

DENG Fang-cheng (MD, China)

WANG Yu-tian (MD, China)

BAI Zhi-ming (MD, China)

LIU Ming-sheng (MD, China)

SUN Gong-kai (MD, China)

LI Xi (MD, China)

XIAO Jin-zhu (MD, China)

YANG Shi-zhong (MD, China)

YANG Jian-jun (MD, China)

ZHANG Cai-hong (MD, China)

MENG Zhi-bin (MD, China)

YI Xi-nan (MD, China)

HAO Xin-bao (MD, China)

QIAN Shi-yue (MD, China)

TU Rong (MD, China)

HUANG Yuan-hua (MD, China)

DONG Ke-jia (MD, China)

XIE Qi-ying (MD, China)

CAI Wang-wei (MD, China)

TAN Guang-hong (MD, China)

### **English Editors**

F. Dewolfe Miller (PhD, U.S.A.)

Guido Favia Camerino, Italy

Usa Lek-Uthai (PhD, Thailand)

Malcolm K. Jones (PhD, Australia)

Viroj Wiwanitkit (PhD, Thailand)

Jimmy Thomas Efird Honolulu, USA

Luca Vannucci (PhD, Czech Republic)

Farouk M.F. El-sabban (PhD, U.S.A.)

Nigel J. Temperton London, UK

Asad U Khan (PhD, India)

Nazni Bte Hj. Wasi Ahmad (PhD, Malaysia)

Mechanism of Huanglian Jiedu Decoction to promote pitavastatin treatment of Alzheimer's disease ..... CHEN Hong-lin, GUAN Fang (2283)

Clinical efficacy of Maixuekang in treating acute cerebral hemorrhage hematomas and promoting brain hemorrhage ..... LU Bing-ding, WANG Chuan (2287)

Effects of indometacin suppositories on serum amylase, inflammatory factors and immune function after endoscopic retrograde cholangiopancreatography (ERCP) ..... PENG Xiao-bin, WANG Xiao-yun, WU Gao-jue, et al. (2290)

Assessment of fracture healing, microcirculation and bone metabolism in elder patients with fracture of distal radius after Gukang capsule—assisted surgical treatment ..... WANG Jian-nian (2294)

Assessment of long-term recurrence, metastasis and blood indexes after sustained-released fluorouracil implantation in radical operation for colon cancer ..... FENG Xue-jun, WU Jiang (2298)

Clinical study of thymosin  $\alpha$ 1 combined with ulinastatin on promoting the recovery of patients with acute craniocerebral injury ..... DENG Yun-liang (2302)

Effect of perioperative application of L-asparagine combined with intact protein compound preparations on postoperative antitumor immunity and tumor load in patients with gastric cancer ..... JIANG Xiu-lan (2305)

Effect of hysteroscopic adhesiolysis combined with growth hormone on endometrial blood flow and volume as well as Smad2/3 expression ..... LI Xing-chan, LIANG Cui-xia, LI Jing, et al. (2309)

Effect of different pneumoperitoneum pressure on the stress state in patients underwent gynecological laparoscopy ..... SHEN Ai-yun (2312)

Observation on prevention effect of hemabate on postpartum hemorrhage caused by uterine inertia ..... LIU Gui-ying (2315)

Assessment of disease severity after patients with severe preeclampsia received pancreatic kallikrein combined with magnesium sulfate therapy ..... YANG Yi (2318)

Effect of preemptive analgesia with parecoxib sodium on the inflammatory cytokine and stress in puerpera after cesarean section ..... NIU Fu-guo, LIU Xue-hong, HOU Zeng-guang, et al. (2322)

Effect of NGF combined with citicoline + cerebroprotein hydrolysate on neurobehavioral development and serum indexes in neonatal hypoxic ischemic encephalopathy ..... ZHANG Jian-ning (2325)

Detection and significance of inflammatory factors and immunoglobulin in acute stage patients with infantile pneumonia ..... MENG Xiao-zheng, QIAO Liang (2329)

Assessment of systemic inflammatory state as well as liver and kidney function in patients with severe acute pancreatitis after early bedside hemofiltration ..... TANG Bi-bo, HU Dong-hui (2332)

Relationship of serum adipocytokine levels with glycolipid metabolism and micro-inflammatory state in obese children ..... ZHAO Shen, LUO Qiang (2335)

Epidemiological analysis of pathogenic bacterium, viruses and other microorganisms related to acute diarrhea in children ..... HU Li, WANG Yan (2339)

Effect of telmisartan in combined with levocarnitine on the nutritional status in patients for peritoneal dialysis ..... CHENG Jin-xiu, LU Ji-fang, LIU Sheng-jun, et al. (2343)

Assessment value of the quantitative indexes of pancreatic CT perfusion scanning for malignant degree of pancreatic cancer ..... LEI Jiang-xia (2346)

Effect of different anesthesia induction on adrenal cortex and medulla activation levels as well as immune cell levels in patients after radical operation of tongue cancer ..... WANG Zhen-qing (2350)

Ultrasound assessment of mitral annular displacement in patients with coronary heart disease and its correlation with left heart function and serum indexes ..... LAI Bing-yan (2353)

Relationship of thyroid ultrasound elasticity contrast index with serum autoantibody and Th1/Th2 cytokine levels in patients with Hashimoto's thyroiditis ..... SHENG Jian-guo, WANG Bin, CAO Kun-kun, et al. (2357)



## 海南医学院学报

1995年5月创刊·半月刊  
2016年第22卷第19期（总第170期）

## JOURNAL OF HAINAN MEDICAL UNIVERSITY

Started in 1995, Semimonthly  
No.19 Vol.22 Sum.170 2016

主管单位 海南省教育厅  
主办单位 海南医学院  
编辑单位 海南医学院学报编辑委员会  
主编 刘军保  
执行主编 屈顺海  
出版单位 海南医学院学报编辑部  
印刷单位 海口永发印刷厂有限公司  
发行范围 国内外公开发行  
发行 海口市邮政局  
订阅 全国各地邮政局  
电话 (0898) 66893391  
传真 (0898) 66890465  
地址 海南省海口市学院路（571199）  
电子信箱 hnyxyxb@126.com  
主页 <http://hnyy.cbpt.cnki.net>  
<http://www.hnykdxhb.com>  
出版日期 2016年10月14日

**Competent Authorities:** Education Department of Hainan Province  
**Sponsored by:** Hainan Medical University  
**Edited by:** Editorial Committee of Journal of Hainan Medical University  
**Editor-in-Chief:** LIU Jun-bao  
**Executive Editor-in-Chief:** Qu shun-hai  
**Publishing:** Editorial Board of Journal of Hainan Medical University  
**Printing by:** Yongfa Printing Plant in Haikou  
**Distributing Range:** Public Availability Domestic and Overseas  
**Distributor:** Post Bureau of Haikou  
**Domestic Subscription:** Post Offices All Over China  
**Telephone:** (0898) 66893391  
**Fax:** (0898) 66890465  
**Address:** Xueyuan Road, Haikou, Hainan (571199)  
**Email Address:** hnyxyxb@126.com  
**Home Page:** <http://hnyy.cbpt.cnki.net>  
<http://www.hnykdxhb.com>  
**Published on:** Oct. 14<sup>th</sup> 2016

ISSN 1007-1237  
CN 46-1049/R

广告许可证：琼工商广字018号 邮发代号：84-14 定价：15.00元